



BS EN 1021-1 Furniture-Assessment of the ignitability of upholstered furniture – Part 1: Ignition source: smouldering cigarette

- BS EN 1021-2家具 - 软体家具易燃性评估 - 第2部分火源：火柴等价火源

BS EN 1021-2 Furniture-Assessment of the ignitability of upholstered furniture – Part 2: Ignition source: match flame equivalent

- BS 7176有软垫的非家用座椅类产品的阻燃测试规范z89g88l5ysqw

BS 7176 Specification for Resistance to ignition of Upholstered Furniture for Non-domestic Seating by Testing compites

- ISO 8191-1家具 - 软体家具易燃性评估 - 第1部分火源：闷烧烟

ISO 8191-1 Furniture - Assessment of the ignitability of upholstered furniture-Part 1 ignition source: smouldering cigarette

- ISO 8191-2家具 - 软体家具易燃性评估 - 第2部分火源：火柴等价火源

ISO 8191-2 Furniture - Assessment of ignitability of upholstered furniture - Part 2 ignition source: match -flame equivalent